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Zapytanie

w sprawie Ewidencji gruntów Miasta Poznania

Szanowny Panie Prezydencie

Proszę o szczegółowe informacje dotyczące ewidencji nieruchomości
miejskich. Czy ewidencja jest pełna i obejmuje wszystkie nieruchomości będące
własnością Miasta Poznania?

Z poważaniem

Ewa Jemielity
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